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"La funció de I'AI{C és fer
,d'altaveu d'allò que el poble

va decidir el 275"
Mestres llleida, 19711és la non coordinadora de
fA¡semblea de lteida, junt amb Blanca Cunià, la

secretària, i Ramon Montagut, com a tresorer. Di-
plomada en Emprcsarials per la UdL rn trcballar
en una emprese pduada dunnt
1ll anys. Actualment treballa a

l'lMO. Els danen cinc anys ha es-

tat al æpdav'ant de la Fedenció
Caalana del Voluntadat Social.

Quan es vo vincular a lAssem-
bleo?
Sóc sòcia dels del 2013. Sempre
he participat en totes les tasques
que IANC ha fet durant tot el pro-

cés, sobretot en les que es relacio-
nen més amb allò on he treballat,
la vessant més social.

Eston oteftant ol càrrec.
Sí. Fins el 3O tant la Blanca, com

el Ramon ijo encara no estarem al

càrrec de facto.
Com esvíu des de IANC les nego-
cíacions amb lo CUP?

UAssemblea té una premissa; pot-

ser el nostre treball pot semblar
u- silent i en dies com avui, en què

I s'esperen notícies, pot semblar

Í¿ menys efectiu, però sabem que la

ts, ' nostra funció és d'altaveu de la voluntat del poble

il expressada el 275. Rec!âmem als 72 diputats que
al s arribi a un acord.

PJ Es copsa cert desàním, però...
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El 20D pal
Madrid e

polítics vold
al procés. ]a

Tal vegada, les coses s'estan allargant massa,

l'acord s'esta fent esperar. Però precisament per ai-

xò reiterem el compromís de treball conjunt i uni-
tari per assolir l'entesa. Des de IANC de Lleida (i

crec que puc parlar en nom de
lAssemblea en general), no ens

aturarem.
I les eleccîons del20D?
Han palesat que hi ha un bloc no

sobiranista que barrarà el pas al
procés. Però això ja ho sabíem...
La perseverança -hi crec molt,
lAssemblea nés una prova!- no
la podem perdre, des de la so-

cietat, per empènyer la classe
política, En tots aquests anys

no s'havia vist rnai la il.lusió i el

coratge de la ciutadania, que ha

sortit al carrer. Tota aquesta for-

ç: s'ha de canalitzar i se li ha de

donar resposta. l-iANC hi és per

això.

Lo possíbílítat d'unes noves

eleccions, com lhvolua?
Vull ser positiva i pensar que

avui slarribarà a un acord. Però

si es dóna el cas i hem d'anar a
eleccions, hi anirem,
Lo Mu¡íel Casals i lø Carme Fo¡-

codell són referents. El procés és femení?
(somriu) Han demostrat que és un treball diari.

Potser ha estat coincidència. Està clar, però, que el

procés ha d'anar unit a les reivindicacions socials.
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El 20D palesa que des de

Madrid els grans

polítics voldran barr
al procés. ]a ho sabí


